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Bestyrelsesmøde tirsdag 13.2.2024 – kl. 18.00 i Tunehallen   

Til stede: Bernt, Flemming, Peter Th., Peter K., Tage, Kristian, 

Mark og Kenneth. 

Afbud: 

Ingen 

Referent: Tage Lauritsen 

Referat fra sidste møde: 

● Go’kendt. 

 
Næste ordinære bestyrelsesmøde 

● Mandag 4.3.2024 i Hallen – efter mødet er det besluttet at rykke det til 4.3.2024 
sammesteds. 
 

Forslag til Mail til afstemning. 

Nedenstående forslag blev der aldrig stemt om. Det endte med en noget diffus aftale i stedet. 

Derfor ønsker jeg flg. på dagsordenen som forslag der skal til afstemning: 

Mailhosting hjemtages fra Gullestrup hurtigst muligt. Under de rammer TKN måtte råde 

over.  

Det betyder: 

1. Gullestrup opsiges. 

2. Der skal indledes dialog med Gullestrup om flytning af data. 

3. Data og maildrift flyttes. 

4. Der arbejdes på anskaffelse af passende offsite backup.  

Det er et let forståeligt forslag, så der ikke igen er tvivl om, hvad der er vedtaget. 

Det er forslaget i sin oprindelige ordlyd, der skal stemmes om.  

Ønskes der alternative forslag, står det enhver frit for at indsende disse. 

Dette besluttet. Vi skal have beskrevet løsningen i alle detaljer, herunder backup på såvel 

systemniveau, som ift. de enkelte mail-konti. 

PK og KFS laver en detaljeret plan. Vi skal kunne gå i drift 1.9.24.  

 

TL kontakter Thomas Fabricius om housing af servere til dette: Køl + el + rackplads + 

adgangssikkerhed for pris mm. 
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Økonomi. 

● Udestående betalinger: Vi mangler tilsyneladende alle firmabetalingerne, og når rykket, 

siger alle, at de ingen opkrævning har modtaget. Disse udsendes af Pantheradmin, som 

benytter vores lokale mail-server (mail01.srv.tunenet.dk). 

● JBE redegørelse for de enkelte poster i opgørelsen: Vedlagt som pdf. 

● Anga 14.-16. maj. Vi flyver derned sædvanlige rute. 

 

 

Signalforsyning TV 

● Pakkeskift: 22 udestående pakkeskift. 

● Allente streaming kontrakt fortsat ikke modtaget. 

● Discovery kanaler forventes at blive flyttet til fuldpakken – deres sportsrettigheder fortabes i 

sommeren 2024. - Vi mangler svar fra YouSee (BF). 

● Discovery Science i HD. - Vi mangler svar fra YouSee (BF).  

● Andet? - “See” - Vi mangler svar fra YouSee (BF). 

● TV 2 Play nye priser. Der er 2 modeller for prisstigning.  

Beslutning: BF undersøger, om C More mfl. er med i denne pris-stegne pakke, og ellers 

tager vi den takkevise stigning (i 2 step). 

  

Servicepartnere 

● Nødvendigt vedligehold udført af KK udenfor garantier/budget: 

● RPD: Ø-status. 

Gørlev: Defekte bringes til Tune af deres formand denne uge. Der skal skiftes US 

forstærkermoduler i deres ene RPD (da den anden gik i stykker og derfor er udskiftet nu). 

● Prostream, der kan køres redundant med den gamle. Den nye skal indsættes; den gamle 

opgraderes, og derefter etableres redundans. 

● Elkærparken ombygning – er forsynings stabilitet forbedret som det var ønsket?  

Er skabene blevet vendt ? 

● DVU-vejledning i lejlighederne GB. 

● Gørlev, Vindinge, Flimmer.  Agenda vil handle om priser på tv-streaming-løsning. – Allente. 

● Vi skal bede Gørlev returnere den defekte RPD til TKN. 

● Desuden: Detailplaner for RPD-udbygning i foreningerne. Dette skal tales om separat med 

Gørlev og med Flimmer. 

Samt endelig “kursus” i support og fejlfinding vha. de værktøjer vi bruger i Tune. 

Vi beder KK om forslag til RPD opsætning  

● Tinggårdsvænget 62 sti inkl. strøm. 

● Tinggårdslunden 54 sti inkl. strøm. 
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Idet vi selv har RPD’erne. 

 

● Pantheradmin øvrigt: 

o Samlerabat Trækker rabatten fra Internetproduktet 

o Data overføres ikke længere til E-conomics 

  

Hovedstation og anlæg 

● Hjemtagelse at mailsystem skal ske asap – BF kan ikke medvirke til JB bedrag og hans 

ulovlige opkrævninger. 

● Vedligehold. Appear slukkes, når Prostream nr 2 opsættes. 

● Udeståender: 

o Tinglysning af kabel bag Mimosevej 3+5+7+9+11. FG har talt med dem.  

Vi mangler en formulering, som nr. 9 kan sige ja til (TL + FG). 

 

Internet 

● Harmonic: CableOS – nyt? 

● Vi har endnu nogen NDX på RPD US port 2 overvågning. Vi rykker Harmonic på den (fra 

tid til anden). 

● DOCSIS certifikater til transponder-modemmerne:  

Kapacitet, forbrug. Hastigheden down fra årsskiftet?  

● Router, lagerstatus: 0 Arris, 3+8 AVM. 

● Arris CM3500: Rent modem med én 2,5 Gbps ethernetport, vi prissætter det til 750 kr. 

● Vindinge status: udestår 

● Gørlev status: udestår 

● Flimmer status: udestår 

  

Til hjemmesiden:, 

● Referater, GF + x-GF, de officielle referater. Inden medlemsmødet, TL. 

● Nyhedsbreve, FB-opslag, link til dette.  

Vi laver nyhedsbrev med indkaldelse til medlemsmøde og varsling af generalforsamling. Vi 

omtaler 500 Mbit upload / 204 MHz returvejs-tilpasning. 

Peter K foreslår en kampagne for 204 MHz tilpasning, i en tidsbegrænset periode. 

Eller vi kan skifte ældre modemmer, EPC2434 og 3925 til Arris’er. 

● Panther: Selvbetjenings-serverne og ESG’en er dybt forældede. Sikkerhedsrisiko: PHP 8? 

● Der er lavet en VM til en WordPress server i HS, credentials udleveret. 
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Remindere/opfølgning/forglemmelser:  

● Medlemsmøde: 27.2.2024. GF: 30.4.2024. Begge er reserveret og bekræftet.  

Dirigent ligeledes (Torben Weiss).  

 


